
Styremøte via teams mandag 27.02.2023 

Tilstede: Sølvi, Gro, Øyann, Klaus, Marlen og Tove (ref) 

SAK TIL ÅRSMØTET 

OPPGRADERING I LIA: Se vedlagte papirer som tilhører saken: 

Forslag til vedtak: 

Årsmøte innvilger kr 165 000 til oppgradering og til å sette opp ny brakke i Lia  

 

Alternativt vedtak: Det settes av kr 50 000 til vedlikehold av klubbhuset og kr 30 000 til en 

eventuell søknad om dispensasjon. Styret jobber videre med planer om å bygge uthus med ny 

snurredo. 

 

Med 4 mot to stemmer ble det vedtatt å legge frem alternativt vedtak for årsmøtet. 

 

Ref: Tove 


